
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 23. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 117
Forslag til lov om ændring af årsregnskabsloven og forskellige andre love.
(Reduktion af administrative byrder, tilpasning til de internationale regnskabs-
standarder, gennemførelse af det nye regnskabsdirektiv, ændringer til gen-
nemsigtighedsdirektivet m.v.).
Af erhvervs- og vækstministeren (Henrik Sass Larsen)

Spørgsmål 14
Finansrådet anfører i sit høringssvar til lovforslaget, at manglende oplysninger
om anvendt regnskabspraksis for årsregnskabet vil have den effekt, at regn-
skaberne ikke længere vil være umiddelbart anvendelige til kreditvurderings-
formål. Er det ifølge ministeren korrekt, at fjernelsen af anvendt regnskabs-
praksis vil forringe informationsværdien af regnskaberne, og vurderer ministe-
ren, at man helt eller delvist kan undgå denne forringelse, hvis man samtidig
indfører en ”standard for anvendt regnskabspraksis” for små virksomheder, så
de kun skal oplyse, hvis de afviger fra denne, som FSR – danske revisorer
foreslår i sit høringssvar til lovforslaget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Andersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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